



Customer Details				تفاصيل العميل
Account Title				اسم الحساب
Account Number	<input type="text"/>	رقم الحساب	Mobile Number	<input type="text"/>
Transfer Details (Mandatory Fields)				تفاصيل التحويل (بيانات إلزامية)
Remitting Currency		عملة الحوالة	Amount In Figures	<input type="text"/>
Amount in Words				المبلغ بالحروف
Manager Cheque شيك مصرفي		Demand Draft حوالة مصرفية تحت الطلب		

Beneficiary Information			معلومات المستفيد
Beneficiary Name			اسم المستفيد
Beneficiary's Account /IBAN	<input type="text"/>		حساب المستفيد / رقم الحساب المصرفي الدولي (الايان)
Beneficiary's Credit Card Number	<input type="text"/>		رقم بطاقة ائتمان المستفيد
Beneficiary's Address			عنوان المستفيد
Beneficiary's Bank Name			بنك المستفيد
Beneficiary's Bank Address			عنوان بنك المستفيد
Beneficiary's Bank Swift Code			رمز السويفت للمستفيد
Purpose of remittance/payment (please enter the 3 digit remittance code) Purpose of payment codes are available on the website. uab.ae/Find-IBAN			الغرض من التحويل / الدفع (الرجاء كتابة رمز التحويل المكون من ثلاثة حروف) رمز الغرض من الدفع متاحة على الموقع الإلكتروني للبنك uab.ae/ar-ae/find%20iban
Purpose of remittance/payment			الغرض من التحويل/الدفع

Important Warnings

- Penalties and fees may be applied if there is a customer error or omission in providing correct or incomplete information.
- This product/service may be affected by changes in foreign currency exchange rates.



تنبيه هام

- قد تفرض رسوم إضافية من قبل المنشأة المالية /البنك والمراسل أو الكيان الذي قدم الخدمات المالية إلى المستفيد.
- قد يتأثر هذا المنتج / الخدمة بالتغيرات في أسعار صرف العملات الأجنبية.

I confirm that I have read and agree to the T&Cs of the Fund Transfer available in Bank's website. I am aware that the terms are subject to changes without notice from time to time at the bank's discretion and are updated periodically. I agree to routinely refer to the Bank's website to stay updated. Commission & Fees on each transaction processed/service provided by the Bank shall be calculated in accordance with the applicable Schedule of Charges available on the website of the Bank (uab.ae) unless otherwise agreed with the Client.	أقر بأنني أطلعت و وافقت علي الشروط و الأحكام الخاصة بطلب الحوالات المالية المتاحة علي الموقع الإلكتروني للبنك، كما أنني علي علم بأن هذه الشروط و الأحكام تخضع للتغيير دون إخطار من حين لآخر وفقاً لتقدير البنك، فضلاً عن تحديثها بشكل دوري، وأوافق أيضاً علي الرجوع بشكل دوري إلي الموقع الإلكتروني للبنك للاطلاع علي أحدث التطورات. تحتسب كافة الرسوم والعمولات ذات الصلة بكل عملية وفق جدول الرسوم المعمول به، والتي تتوفر علي الموقع الإلكتروني الخاص بالبنك uab.ae الا في حال تم الإتفاق مع العميل علي خلاف ذلك	
Customer's Signature & Date	<input type="text"/>	توقيع العميل و التاريخ

Bank Use Only		لاستخدام البنك فقط	
Branch Staff	Signature	Date	<input type="text"/>
Branch Manager	Signature	Date	<input type="text"/>